
SAMFÄLLIGHETSFÖRENINGEN 
APOLLOFJÄRILEN 

STYRELSEPROTOKOLL NO 1, 2016-03-31 

Närvarande: 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordföranden Davor Maslovski öppnade mötet. 

§ 2  DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

§ 3 STYRELSENS KONSTITUERANDE 
Till Kassör valdes Arne Gunnarsson (hus 40) 

Till Sekreterare valdes Lars Lindström (hus 33) 

Till Vice ordförande valdes Linn Jakobsson (hus 66) 

§ 4 FÖRENINGENS FIRMATECKNARE 
Davor Maslovski (640125-0839) och Arne Gunnarsson (490721-5950) utsågs av styrelsen att vara 
firmatecknare var för sig för samfällighetsföreningen Apollofjärilen. 

§ 5 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Protokollet godkändes, publicering av mötesprotokoll ska göras via anslagstavlor på förråd och på 
hemsidan. Utskick till styrelseledamöterna görs via mail. 

§ 6  ARBETSFRÅGOR 

 6.1 Frågor väckta på årsmötet 
Asfalt bakom hus 47-48 ska åtgärdas.       Arne/Mikael 
Ordningsregler skall uppdateras. Styrelsen lägger fram förslag på nästa årsstämma. Davor 
Laddning av elbilar. Styrelsen kommer att undersöka saken. Kontakt tas med kommunen Ingela 
Extra städdag. En ny städdag läggs på prov 22 juni kl 18-20. 

Fiber. Grupp har träffats för ett första möte. 

Farmartjänst skall kontaktas för att få offert på att ta hand om snöröjning, sandning och sopning. Just nu 
har vi tre olika som sköter dessa uppgifter.      Arne 
Garage med fukt i taket. Kontakt har tagits med ett företag i Säffle som säger sig ha en lösning. De 
kommer att besöka området snart.       Arne 

Davor Maslovski X Linn Jakobsson X Lars Lindström X

Arne Gunnarsson X Mikael Tällberg X Ingela Nilsson X

Eva Lindahl X



Om garageöppnarmotor skadas av droppande kondensvatten betalas det inte av samfälligheten. 

Rädda Lextorpssktogen. Lars Lindström berättade om kommunens planer på att anlägga 75-100 
villatomter på Alingsåker. Det innebär att större delen av skogen innanför elljusspåret kommer att 
försvinna. För mer information kontakta Lars L eller gå med i facebookgruppen ”Rädda Lextorpsskogen”. 

 6.2 Praktiska frågor kring styrelsearbetet 
Styrelsens möte kommer att vara ca 6st under året och bli fler om behov finns. Möten hålls hos de olika 

ledamöterna. Den som håller mötet ordnar något att äta och ersätts med 500 kr. 

- 6.3 Planerade gemensamma reparationer 2016 
Asfalt bakom hus 47-48.  
Lampor på garage på västra sidan av området. Samma typ som installerades på östra sidan i höstas. 

Tak garage. Se ”Arbetsfrågor”. 

§ 7  EKONOMI / ENERGI 
7.1 Avrapportering från kassör 
Energi: förbrukning ligger på budget. 
Ekonomi: utan avvikelser. 

7.2 Offert avseende administration av energifrågor 
Avslutad. Nya energimätare är installerade och nya rutinen för avläsning är igång. 

7.3 Arvodering av övriga uppgifter 
Arvode för arbete utöver de uppgifter som ingår i uppdraget betalas med 130 kr/timme. Arbetet måste vara 

godkänt av styrelsen innan arbetet görs. 

§ 8  ÖVRIGA FRÅGOR 
Hemsidan skall uppdateras. Just nu är det mycket inaktuell information.    Lars 
Trädgårdstunnorna töms mellan vecka 17 och 45. Observera att det inte får slängas jord i dessa. 

Städdag 30 april 9.00  städledarna träffas 24 april 18.00


